
Protokoll för Linköpings Hundungdom 2025-02-11 (1) 
 
Närvarande styrelsemedlemmar: Rolf Gustavsson, Ing-Christin Lindblom, Yvonne Öster, 
Ida Wessberg,  Linnea Söderman, Sofie Uppman Bruce (på länk), Emilia Nylén (på länk) 
 

1 Val av justerare Styrelsen valde Yvonne till justerare 

2 Föregående 
protokoll 

Föregående protokoll 240122 (nr 12) godkändes efter justering 

3 Kassarapport Resultatet för januari är +49 697,10. Detta är dock 
missvisande eftersom de flesta av januaris räkningar betalades 
först i början av februari. Resultatet för februari kan därför 
förväntas bli negativt (se kommentar om början av februari 
nedan). 

Största intäkterna: Anmälningsavgifter 18 589 kr, Träning i 
hallen 39 718 kr, Kursintäkter 6370 kr, Försäljning fika 1 316 kr. 

Största utgifterna: Inköp Fika 7 472 kr, Inhyrd instruktör 4352 
kr, Bankkostnader 4 495 kr, Domararvoden o resor 6 830 kr 

Likvida medel per 2025-01-31: 

Kassa                 3 196,00 
PlusGiro(1)    125 161,02 
PlusGiro(2)      14 050,00 
Payson            122 149,55 
Sparkonto       334 104,86 

S:a Kassa och bank: 598 661,43 

I början av februari fick vi in ett stort driftsbidrag från 
kommunen på 65 211 kr. Vi har samtidigt haft stora kostnader 
på totalt 92 123 kr under början av februari. 

4 Att göra enligt 
föregående 
protokoll: 

Sofie kontaktar fastighetsskötarna för att sätta upp skötbordet på 
toaletten. Pågår! Fastighetsgruppen kollar på bästa skötbordet 
för vår toalett 

Yvonne och Ing-Christin undersöker möjligheten till grind eller 
en halvdörr mellan köket och hallen i stugan. Sten är kontaktad 
och är på G. 

Pauline fixar anslagstavla. Olivia ber Pauline ta fram ett förslag. 
Sofie tar över punkten. 

https://www.facebook.com/groups/4835168059941544/user/693444144/?__cft__[0]=AZUQzmA1ZQ12Zn3i-TRkTokgqINoiNCtMBqGW1eKxTw9gV1mEgCsxHuMLE8sJo08tbNiz3pboHjAmnXi89Q8u8f9EcA484hhEDLcSd92lyyHGydZfruBFfknA1I0uRWuZT4B6ceK4rmUARU5t8VnNtSzWbD_QuVu8j5PzJmAODzeMivW3_y9n47IkDAqo5xqTPI&__tn__=-]K-R


Sofie gör ett schema över nästa års fixardagar. Pågår! Vi 
bordlägger detta till nästa styrelse.  

Rolf fixar allt som har med utebelysningen att göra. (av och 
påknapp, info till medlemmarna om att stänga av efter sig, 
vinterfix). Detta är under arbete. Vi lämnar över detta till nästa 
års styrelse. Det som är kvar att fixa är att kontakta en elektriker 
som fixar elen på plan 1 samtidigt som lampan vid nödutgången 
monteras (Yvonne har kontakt med kommunen om 
lampkostnad) 

Yvonne bokar första Hjälpen kurs. Pågår. Förslag bjuda in 
instruktörer, funktionärer i första hand. Malin kollar på dockor.  

Elin kollar med ag-sek angående träningstid som tack. Sofie 
meddelar att detta inte är ok.  

Yvonne köper verktygslåda. KLART! 

Yvonne via PR-gruppen informerar om draperier för speglarna. 
Pågår! Yvonne gör en infobild till hallen  

Yvonne informerar IngMarie Ramsten om att bli ny instruktör 
samt publicerar henne på hemsidan. Pågår! 

Yvonne kontaktar kommunen ang snöpinnar. Pågår! Yvonne har 
kontaktat kommunen flertalet gånger men utan respons 

Sofie meddela Assistenthundstränarna om att det är ok. 
KLART! 

Sofie uppdatera styrdokument “instruktörer” samt 
“ungdomsträning” Pågår! 

Yvonne ser till att alla instruktörer nås av infon om att träna sin 
hund på bra sätt. KLART! 

Yvonne kolla digital föreläsning (Jenny Wibäck) KLART! 



Sofie ska kolla nya staketmöjligheter vid klubbstugan och vid 
parkeringen samt mot plan 3. Pågår!  

Yvonne kontakta SHU ang Rundan. Pågår!  

Yvonne och Rolf kontakta elektriker. Pågår! 

Sofie meddelar Agilitysektionen om ok att köpa in digitala 
kösystemet! KLART!  

 Anmälda 
mötesfrågor 

 

5 Styrdokuments- 
grupp 

Beslut: Styrelsen beslutade att Ing-Christin, Ida, Yvonne och 
Anita gör en översyn. 

6 Klubbenkät Beslut: Styrelsen beslutade att Ida (som sektionsansvarig) och 
Rolf tar tag i att göra en klubbenkät tillsammans med 
medlemmar ur sektionerna. Beräknas att vara klart i slutet av 
maj 

7  Schema för 
balansen 

Beslut: Styrelsen beslutade att Rolf får i uppdrag att ta över 
schemat för balansen.  

8 Ändring av tid för 
balansflytt 

Beslut: Styrelsen beslutade att vi ändrade tiden från 21-22 till 
17-18. Detta sker from 2 mars.   

9 LHU 50 år Beslut: Styrelsen beslutade att vi går ut med en förfrågan om vi 
har några medlemmar som vill vara med i festkommittén. Sofie 
fixar ett formulär till förfrågan.  

10 Upphängning av 
Alléslalom 

Beslut: Styrelsen beslutade att  Sofie får i uppdrag att 
återkoppla frågan till agilitysektionen 

11 Möblering av 
containern 

Beslut: Styrelsen beslutar att vi ser till att hyllor är inköpta till 
fixardag i vår. Vi bordlägger frågan tills det är varmt nog att 
vara i containern och sakerna kan flytta ut. 

12 lägga till 
informationen om 
mat i styrdok  

Beslut; Styrelsen beslutar att Styrdokuments-gruppen 
uppdaterar detta styrdokument när de gör sin översyn.  

13 Fixardag Beslut; Styrelsen beslutar att fixardag nr 2 synkas med utflytt av 
agilityhindrena, detta efter diskussion med agilitysektionen. 
Sofie meddelar dem detta. Fixardag nr 1 blir den 23/3 13-16. 
PR-gruppen ser till att detta publiceras på hemsidan och FB. 
Sofie kontaktar PR-gruppen 



14 Ny 
tävlingssekreterare i 
Lydnad 

Beslut; Styrelsen beslutar att låta Sofie Uppman Bruce och Ida 
Wessberg gå utbildning till tävlingssekreterare i lydnad. Yvonne 
och Anita får i uppdrag att kolla om det finns någon mer som är 
sugen på utbildning. Klubben står för avgiften 

15 Fortbildning 
Tävlingsekreterare 
Rallylydnad 

Beslut; Styrelsen beslutar att låta Sofie Uppman Bruce, Lotta 
Nilsson samt Sara Strömberg får gå fortbildningen till 
tävlingssekreterare i Rallylydnad. Klubben står för avgiften 

16 Medlemsmöte Beslut; Styrelsen beslutar att vi vill ha ett medlemsmöte inom 
snar framtid. Vi bordlägger frågan till nästa styrelsemöte.  

16 Rapporter från 
sektionerna 

Gemensam rapport: Sektionsmöte 29/1. Utförligt protokoll 
finns att läsa bifogat detta protokoll 
 
Agility: Ska boka nya tider för ungdomsträning 
* Planerar blåbärstävling enbart för barn på sportlovet 
* Nollklasser 26/3 och 14/5, ligger uppe på agida 
* Agilitydygn 26/1 
* På g med samarbete med andra klubbar i närheten, 
pågående projekt under 2025 
 
 
Rally: träningstävling 12/2. tävling i avancerad klass 28/2 
 
Lydnad: Ok att utbilda en ny Tävlingssekreterare? (Sofie 
Uppman Bruce) 

Freestyle: Planering inför våren och sommarens tävlingar pågår 
för fullt. Flera kurser igång och flera är planerade. 

Hoopers: Nu är vi fyra i sektionen! Ny medlem Agneta Vi 
Larsson. 

Nosework: Har haft vårens första samträning. Ansökt och fått 
godkänt för doftprov 4/5 

Ungdomssektionen: Ny medlem Emilia Nylén. Vi hade öppet 
Hus för barn och ungdom med funktionsvariation 1 februari. 15 
glada deltagare kom.  

Stugan och fiket: 



Spons:  Meddelar att alla har var sina lådor med namn på inne i 

hallen. Det är lådor med foder från Prima dog. Och lådor med 
priser. 
* i den grå containern finns det en låda med agria priser. Två lådor 
med halsband och selar från Gustaf o Evita till priser. 

* vi har letat med ljus och lykta efter sponsorer men det är inte lätt. 
Vi är tacksamma om någon har förslag. 

* vi har även märkt upp rosettlådorna 

 

Utbildning: Många nya kurser är på väg :)  
  
PR: 

15 Förslagslådan / 
inkomna skrivelser 

- Payson. Betallösningen läggs ner senast 31/12. Rolf 
undersöker ny betallösning 

 
Inkommen skrivelse Förbundsnytt från SHU: Inget 
statsbidrag 2025 
Tyvärr behöver vi meddela att vi detta år inte får något 
statsbidrag från MUCF (Myndigheten för ungdoms- och 
civilsamhällesfrågor). 

Detta beror på att MUCF gjort en utökad granskning och 
bedömer att våra stadgar inte uppfyller villkoren för bidraget. 
Vi är en av flera barn- och ungdomsorganisationer som i år 
fått avslag med liknande motivering, så det är inte enbart vi 
som är drabbade. 

Vi kommer självklart att söka bidrag för nästa år igen, så 
därför är det väldigt viktigt att ni fortsätter med ert 
styrelsearbete och skickar in samtliga dokument. Era 
inskickade handlingar utgör en viktig del av underlaget när vi 
gör bidragsansökan! Vi i Ungdomsrådet har redan påbörjat 
arbetet med förslag på förändringar i stadgarna, för att dessa 
ska harmonisera med MUCFs krav. 

Hur kommer det att påverka er som lokalklubb? 

- Direktbidraget och det sökbara verksamhetsstödet uteblir 
för år 2025 

- Om ni har budgeterat för bidrag, så behöver ni justera 
budgeten 

- Viktigt att ni väljer delegater till ordinarie 
Representantskapsmöte, samt det extra digitala möte som 
kommer behöva genomföras under våren 



 

17 Övriga frågor:  Hur löser vi städtiden vid samträningen. Medlemmarna tycker 
det är jobbigt att städa kl 22.00.  

18 Nästa möte:  12/3 klockan 18:00  i klubbstugan 

19 Avslutning av 
mötet. 

 

 
 
Bilaga 1 Protokoll från sektionerna 
 

Anteckningar från möte med styrelsen och 
sektionerna 2025-01-29 

 
Närvarande: Olivia Gustafsson (S), Tanja Nestserava (Bel+Bok), Mathilda Hallberg (Ag), 
Cecilia Ernvik (Ag), Alva Lidebjer (Ag), Sandra Florin (Ag), Agnes Djurberg (Ag) , Anki 
Brorsson (NW), Agneta Larsson (NW), Elin Fahlander (Ag, PR), Anita von Braun (Ly), Lene 
Ljunggren-Winqvist (Ly), Rut Jonsson (Fs, Ra),  Yvonne Öster (Fs, Ho, Utb), Rolf 
Gustavsson (S), Mats Henriksson (Ho), Paul Mäkinen (Ag), Ing-Christin Lindblom (F, Ung). 
 
Representerade sektioner och arbetsgrupper: Styrelsen (S), Belysningsgruppen (Bel), 
Bokingssidan (Bok) Agility (AG), PR-gruppen (PR), Lydnad (Ly), Rallylydnad (Ra), 
Freestyle (Fs), Hoopers (H), Utbildningsgruppen (Utb), Ungdomssektionen (Ung), Fiket (F). 
 



Avstämning av status i dagsläget 
- Hur fungerar det inom sektionerna idag? 

De flesta sektioner har kommit igång bra,  
Bokningssidan fungerar bra 
Belysningsgruppen inväntar elektriker 
Noseworksektionen har delta upp ansvaret mellan sig så att några har hand om 
samträningar och andra KM. Tycker att det fungerar bra. Skulle önska bättre 
förutsättningar för utomhussök tex ha ett fordon parkerat på gräsparkeringen. 
Efterfrågar om någon har någon lämplig kontakt i frågan.  
Agilitysektionen har varit mycket aktiv sedan sommaren 1-2 möten per månad. 
Lydnad: vill gärna få in fler medlemmar i sektionen.  
FS stor sektion som men har en liten styrgrupp som tar hand om detaljerna kring 
tävlingsplanering mm. Anordnar många tävlingar. 
Hooperssektionen är fortfarande liten men jobbar på att få igång verksamheten. 
Fiket: Tre medlemmar men tycker det funkar bra så. 
PR-gruppen: Har vuxit under hösten har nu 4(?) medlemmar.  

- Hur fungerar det mellan sektionerna idag? 
Uppfattade önskemål om kommunikationen mellan sektionerna: 
PR-gruppen: Skicka helst färdiga texter för publicering. Skicka till styrelsemailen: 
linkopingshundungdom@gmail.com. Skriv till PR-sektionen i rubrikeraden 
Kursansvarig efterlyser god framförhållning vid planering och utlysning av 
kommande kurser. 
Husfixargruppen efterlyser mer ordning och reda.  T.ex. att var och en måste känna 
ansvar för att hålla vårt klubbområde snyggt och att saker läggs tillbaka på sina rätta 
ställen. Olivia fick i uppdrag att uppdatera lappen angående städning i samband med 
samträningarna så att den även inkluderar diskmaskinen.  
 

 
- Hur upplever sektionerna samarbetet med styrelsen?  
- Kan styrelsen göra något framöver som skulle underlätta för 

sektionerna? 
Framkom inga tydliga önskemål eller synpunkter på två ovanstående frågor 

 

mailto:linkopingshundungdom@gmail.com


Genomgång av styrdokument och beslutsordning 
- Möjligheter vs restriktioner 
- Vad fråga om vs vad informera om  

Olivia informerar om styrdokumentet för sektionerna och deras arbete samt att det 
finns att hitta på hemsidan. Alla uppmanas att läsa det.  
Rolf informerade om den frihet i form av ekonomiskt utrymme som finns för 
sektionerna att själva handla för upp till 5000 kr/termin. Kassören har också 
möjlighet att själv ge klartecken för mindre inköp om sektionen redan gjort av med sitt 
utrymme eller om det är något som bör handlas som inte är sektionsspecifikt. Kolla 
med kassören om denne själv kan besluta eller om frågan måste skickas in till 
styrelsen så kan ni slippa en del väntetid. Informerar även om att sektionerna har 
frihet att bedriva sin verksamhet och ta egna beslut så länge dessa inte påverkar 
andra sektioner eller klubbens verksamhet i stort för då ska frågan hanteras av 
styrelsen.  

 
Kommunikationsvägar med styrelsen 

- Sektionsansvarig i styrelsen har svårt att veta om informationen 
når fram  

- Hur fungerar det med Facebookgruppen? 
Här var uppfattningen att Facebookgruppen inte fungerar så bra och att man önskar 
en återgång till Messenger åtminstone vad gäller snabbare frågor.  

- Når relevant information från styrelsen övriga 
sektionsmedlemmar? 
De närvarande var av uppfattningen att det funkat bra och att information från 
styrelsen vidarebefordras av sektionsansvariga till sina sektioner. 

- Alternativt kommunikationssystem? 
Se ovan, messengergrupp verkar vara att föredra som komplement till 
facebookgruppen. Beslutade även att när man tagit del av information i 
facebookgruppen ska inlägget tummas upp så att användaren vet att informationen 
har nått fram.  

- Finns ett intresse från sektionsansvariga att komma och dra sina 
förslag på styrelsemöten?  
Uppfattades finnas ett intresse för de vars sektionsansvariga inte sitter i styrelsen.  

 



Information mellan sektionerna 
- Senaste mötet pratade vi om att dela planering av exempelvis 

tävlingsdatum med övriga sektioner för säkerställa att saker inte 
krockar. Styrelsen upplever att detta i stort sett inte gjorts men har 
inte uppmärksammat några krockar.  
Det verkar funka trots bristande avstämning.  
Mötet beslutade att avstämning av tävlingsdatum och liknande inte behöver 
stämmas av mot övriga sektioner. Istället läggs de in i kalendern (och i 
bokningssystemet om det är hallen som ska bokas upp), meddela Ing-Christin så 
fixar hon detta. Glöm inte att meddela styrelsen datum för planerade aktiviteter t.ex 
i sektionsrapport till nästa styrelsemöte. 

- Kommunicerar ni på något annat sätt?  
- Behövs ett annat system eller inget system alls? 

 
- Hur fungerar kommunikationen med fiket, utbildningssektionen, 

sponsoransvarig och bokningsansvariga? Vet ni vem man 
kontaktar och vad de kan hjälpa er med?   
Informerar om att kontakta Tanja Nestserava för frågor gällande bokning av hallen, 
Yvonne Öster för frågor kring kurser, Monika Bruce för sponsring och Ing-Christin 
Lindblom för fiket.  
De stora leveranserna från våra sponsorer kommer en gång per termin. Tala därför 
om era kommande behov för sponsorgruppen (Monika Bruce) i god tid. Yvonne fick i 
uppdrag att meddela Monika om att informera i facebookgruppen innan hon gör de 
stora beställningarna. Vissa saker är extra viktigt att ni inte själva fixar sponsring 
kring, främst foderleverantörer och försäkringsbolag (Agria och Prima dog är 
huvudsponsor till SHU). 

Fiket inflikar att de vill ha en lista över väntade funktionärer och deras ev allergier i 
god tid före tävlingen. Gärna två veckor innan.  
 
 



- Vet ni hur man kan bjuda in externa instruktörer?  
- Finns det intresse kring att samarbeta gällande funktionärer vid 

tävling? 
Glädjande var att många av de närvarande redan varit funktionärer i andra sporter 
än de själva utövar.  

Styrelsen poängterade vikten av att ta hand om nya funktionärer och få dem att känna 
sig välkomna. En funktionärsansvarig som har tid att ge information kring både 
praktiska frågor runt-omkring tävlingen och specifika riktlinjer kring 
funktionärsuppgiften är en god idé. Informera om att mat och fika bjuder vi på. 
Det fanns ett intresse att hjälpas åt kring funktionärer på tävling. Kom överens att 
annonsera efter funktionärer i samträningsgruppen på facebook med god 
framförhållning, förslagsvis minst två veckor. Inkluderar gärna lite information kring 
arbetsuppgifter, tider, mm.  

 
Möblering av hallen  

- I slutet av sommaren/början av hösten möblerades hallen. Ni fick 
lämna synpunkter kring vad ni hade för önskemål. Vad tycker ni 
om möbleringen? 
Många uttryckte att det fungerar bra och att man uppskattar att det är större fri yta i 
hallen. Olika uppfattningar kring huruvida balanshindret ska få vara framme eller om 
det ska vara bortplockat anfördes. 

En synpunkt framfördes om att det stora bordet tar mycket plats i längsled av hallen. 
Om det är viktigt att få så stor tillgänglig träningsyta som möjligt borde väl även 
detta tas bort eller flyttas? Andra påpekar att man vill ha bordet och att det ofta 
används. Tanja och Olivia tog på sig att ta bort en del av burarna vid kortväggen  
nära ingången och göra plats för bordet där. Viktigt att funktionen bord och stolar 
finns kvar i hallen och inte blir för svår att plocka fram för dem som önskar. 

- Saknas saker?  
En idé framfördes om att ha en balans uppställd utomhus vintertid kan vara ett 
komplement, åtminstone denna (hittills) milda vinter hade viss träning kunnat göras 
utomhus. Något beslut i denna fråga nåddes ej. Oro finns för att granulatunderlaget 
på de nyare balanserna skulle kunna skadas vid användning vintertid, balanshindren 
med matta är ej lagade och ej säkra i dagsläget. Lämplig plats med bra underlag 
(helst grus) är heller inte självklart. 

Nosework-sektionen vill gärna ha tillgång till en gammal bil för att öva fordonssök på 
klubbens område. 



- Är det som finns lättillgängligt eller behövs bättre 
förvaringsplatser? 
Styrelsen informerade om planerna på att bygga ny tunnelförvaring i egna hyllor. 

- Skyltar för var respektive saker ska vara?  
Agilitysektionen har gjort ett bra jobb med att märka upp lagringsplatser för olika 
hinder. Övriga tävlingssektioner uppmanades att försöka göra likadant med sina 
saker. 

- Hur fungerar det med att flytta balansen varje vecka? Fylls 
schemat? 
Den sena tiden för att flytta balansen (söndagar 21-22) gör att flera inte har 
möjlighet att hjälpa till. Ett önskemål framfördes om att förlägga tiden tidigare på 
söndagarna. Mötet beslutade att tiden för flytt av balansen flyttas till kl 17-18. I 
övrigt fortsätter vi med varannan veckas schemat till sommarsäsongen.  

Då ansvaret för bemanning av schemat för flytt av balansen legat på agilitysektionen 
har främst folk därifrån hjälp till. Mötet konstaterade att önskemålet om att flytta på 
balansen (fram, respektive tillbaka) är gemensamt för flera sektioner. Det beslutades 
att flytta ansvaret till styrelsen för att bemanna schemat för balansflytten. 

- Övrig fråga om balansen från agilitysektionen 
Agilitysektionen har fått uppfattningen att det framförallt är på grund av den 
befarade skaderisken som balansen inte får stå uppställd längs med långsidan i 
hallen, varför är farhågan om detta så stark hos övriga sektioner? Det är främst då 
andra sporter med stort platsbehov tränar med fart som man tycker att hunden 
riskerar att istället dra mot gungan, skaderisken med den nedsänkta balansen var det 
dock ingen på mötet som ansåg vara stor. Styrelsen påpekade att det för styrelsens 
beslut inte har varit en huvudanledning till beslutet att balansen ska vara bortplockad 
varannan vecka utan huvudskälet har varit att möjliggöra träning med hallens fulla 
bredd för de sektioner och kurser som kräver det. 

Utnyttjande av hallen  
- Högt tryck på hallen under sen höst till sen vår.  
- vad kan vi göra för att minska på trycket? 

- Tidigarelägga KM? 
Önskemål från styrelsen framfördes om att förlägga KM under sommaren eller 
tidigt på hösten för att undvika att boka upp tid för dessa under den värsta 
högsäsongen i hallen.  

 



Vi-känsla 
- Styrelsen är av uppfattningen  att det finns viss friktion mellan 

sektionerna och att människor klumpas ihop som exempelvis 
agilityfolk vs freestylemänniskor 
Viss friktion upplevs, upplevelsen var dock att detta inte var någon stor fråga. Mest 
har denna problematik kretsat kring frågan om placeringen och hanteringen av 
balansen, se ovan. 

- Hur upplever ni som sektioner det? 
De flesta är engagerade i flera sporter och ser flera sidor av verksamheten 
redan. 

- Om det är ett problem, vad kan vi göra åt det gemensamt. 
En slutsats är att denna typ av möten där de olika perspektiven på 
verksamheten kan diskuteras främjar möjligheten att skapa förståelse för 
grunden till de beslut som tas. 

 
 
Återkommande möten  

- Styrelsen föreslår återkommande möten tex i mars och september så att det finns 
utrymme för samtal och återkoppling mellan sektionerna sinsemellan och mellan 
sektionerna och styrelsen  
Mötet höll med om att återkommande möten mellan styrelsen och sektionerna varje 
termin är en god idé, förslagsvis ett i kvartalet.  
Önskemål om medlemsmöten ett par gånger om året framfördes också.’ 
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	De flesta sektioner har kommit igång bra, Bokningssidan fungerar braBelysningsgruppen inväntar elektrikerNoseworksektionen har delta upp ansvaret mellan sig så att några har hand om samträningar och andra KM. Tycker att det fungerar bra. Skulle önska bättre förutsättningar för utomhussök tex ha ett fordon parkerat på gräsparkeringen. Efterfrågar om någon har någon lämplig kontakt i frågan. Agilitysektionen har varit mycket aktiv sedan sommaren 1-2 möten per månad.Lydnad: vill gärna få in fler medlemmar i sektionen. FS stor sektion som men har en liten styrgrupp som tar hand om detaljerna kring tävlingsplanering mm. Anordnar många tävlingar.Hooperssektionen är fortfarande liten men jobbar på att få igång verksamheten.Fiket: Tre medlemmar men tycker det funkar bra så.PR-gruppen: Har vuxit under hösten har nu 4(?) medlemmar.  
	-Hur fungerar det mellan sektionerna idag? 
	-Hur upplever sektionerna samarbetet med styrelsen?  
	-Kan styrelsen göra något framöver som skulle underlätta för sektionerna? 

	Genomgång av styrdokument och beslutsordning 
	-Möjligheter vs restriktioner 
	-Vad fråga om vs vad informera om  
	Olivia informerar om styrdokumentet för sektionerna och deras arbete samt att det finns att hitta på hemsidan. Alla uppmanas att läsa det. Rolf informerade om den frihet i form av ekonomiskt utrymme som finns för sektionerna att själva handla för upp till 5000 kr/termin. Kassören har också möjlighet att själv ge klartecken för mindre inköp om sektionen redan gjort av med sitt utrymme eller om det är något som bör handlas som inte är sektionsspecifikt. Kolla med kassören om denne själv kan besluta eller om frågan måste skickas in till styrelsen så kan ni slippa en del väntetid. Informerar även om att sektionerna har frihet att bedriva sin verksamhet och ta egna beslut så länge dessa inte påverkar andra sektioner eller klubbens verksamhet i stort för då ska frågan hanteras av styrelsen.  

	Kommunikationsvägar med styrelsen 
	-Sektionsansvarig i styrelsen har svårt att veta om informationen når fram  
	-Hur fungerar det med Facebookgruppen? 
	Här var uppfattningen att Facebookgruppen inte fungerar så bra och att man önskar en återgång till Messenger åtminstone vad gäller snabbare frågor.  
	-Når relevant information från styrelsen övriga sektionsmedlemmar? 
	De närvarande var av uppfattningen att det funkat bra och att information från styrelsen vidarebefordras av sektionsansvariga till sina sektioner. 
	-Alternativt kommunikationssystem? 
	Se ovan, messengergrupp verkar vara att föredra som komplement till facebookgruppen. Beslutade även att när man tagit del av information i facebookgruppen ska inlägget tummas upp så att användaren vet att informationen har nått fram.  
	-Finns ett intresse från sektionsansvariga att komma och dra sina förslag på styrelsemöten? Uppfattades finnas ett intresse för de vars sektionsansvariga inte sitter i styrelsen.  

	Information mellan sektionerna 
	-Senaste mötet pratade vi om att dela planering av exempelvis tävlingsdatum med övriga sektioner för säkerställa att saker inte krockar. Styrelsen upplever att detta i stort sett inte gjorts men har inte uppmärksammat några krockar.  
	-Kommunicerar ni på något annat sätt?  
	-Behövs ett annat system eller inget system alls? 

	-Hur fungerar kommunikationen med fiket, utbildningssektionen, sponsoransvarig och bokningsansvariga? Vet ni vem man kontaktar och vad de kan hjälpa er med?   
	Informerar om att kontakta Tanja Nestserava för frågor gällande bokning av hallen, Yvonne Öster för frågor kring kurser, Monika Bruce för sponsring och Ing-Christin Lindblom för fiket. De stora leveranserna från våra sponsorer kommer en gång per termin. Tala därför om era kommande behov för sponsorgruppen (Monika Bruce) i god tid. Yvonne fick i uppdrag att meddela Monika om att informera i facebookgruppen innan hon gör de stora beställningarna. Vissa saker är extra viktigt att ni inte själva fixar sponsring kring, främst foderleverantörer och försäkringsbolag (Agria och Prima dog är huvudsponsor till SHU). 
	Fiket inflikar att de vill ha en lista över väntade funktionärer och deras ev allergier i god tid före tävlingen. Gärna två veckor innan.  
	-Vet ni hur man kan bjuda in externa instruktörer?  
	-Finns det intresse kring att samarbeta gällande funktionärer vid tävling? 
	Glädjande var att många av de närvarande redan varit funktionärer i andra sporter än de själva utövar.  
	Styrelsen poängterade vikten av att ta hand om nya funktionärer och få dem att känna sig välkomna. En funktionärsansvarig som har tid att ge information kring både praktiska frågor runt-omkring tävlingen och specifika riktlinjer kring funktionärsuppgiften är en god idé. Informera om att mat och fika bjuder vi på.Det fanns ett intresse att hjälpas åt kring funktionärer på tävling. Kom överens att annonsera efter funktionärer i samträningsgruppen på facebook med god framförhållning, förslagsvis minst två veckor. Inkluderar gärna lite information kring arbetsuppgifter, tider, mm.  

	Möblering av hallen  
	-I slutet av sommaren/början av hösten möblerades hallen. Ni fick lämna synpunkter kring vad ni hade för önskemål. Vad tycker ni om möbleringen? 
	Många uttryckte att det fungerar bra och att man uppskattar att det är större fri yta i hallen. Olika uppfattningar kring huruvida balanshindret ska få vara framme eller om det ska vara bortplockat anfördes. 
	En synpunkt framfördes om att det stora bordet tar mycket plats i längsled av hallen. Om det är viktigt att få så stor tillgänglig träningsyta som möjligt borde väl även detta tas bort eller flyttas? Andra påpekar att man vill ha bordet och att det ofta används. Tanja och Olivia tog på sig att ta bort en del av burarna vid kortväggen  nära ingången och göra plats för bordet där. Viktigt att funktionen bord och stolar finns kvar i hallen och inte blir för svår att plocka fram för dem som önskar. 
	-Saknas saker?  
	-Är det som finns lättillgängligt eller behövs bättre förvaringsplatser? 
	Styrelsen informerade om planerna på att bygga ny tunnelförvaring i egna hyllor. 
	-Skyltar för var respektive saker ska vara?  
	-Hur fungerar det med att flytta balansen varje vecka? Fylls schemat? 
	Den sena tiden för att flytta balansen (söndagar 21-22) gör att flera inte har möjlighet att hjälpa till. Ett önskemål framfördes om att förlägga tiden tidigare på söndagarna. Mötet beslutade att tiden för flytt av balansen flyttas till kl 17-18. I övrigt fortsätter vi med varannan veckas schemat till sommarsäsongen.  
	Då ansvaret för bemanning av schemat för flytt av balansen legat på agilitysektionen har främst folk därifrån hjälp till. Mötet konstaterade att önskemålet om att flytta på balansen (fram, respektive tillbaka) är gemensamt för flera sektioner. Det beslutades att flytta ansvaret till styrelsen för att bemanna schemat för balansflytten. 
	-Övrig fråga om balansen från agilitysektionen 
	Agilitysektionen har fått uppfattningen att det framförallt är på grund av den befarade skaderisken som balansen inte får stå uppställd längs med långsidan i hallen, varför är farhågan om detta så stark hos övriga sektioner? Det är främst då andra sporter med stort platsbehov tränar med fart som man tycker att hunden riskerar att istället dra mot gungan, skaderisken med den nedsänkta balansen var det dock ingen på mötet som ansåg vara stor. Styrelsen påpekade att det för styrelsens beslut inte har varit en huvudanledning till beslutet att balansen ska vara bortplockad varannan vecka utan huvudskälet har varit att möjliggöra träning med hallens fulla bredd för de sektioner och kurser som kräver det. 

	Utnyttjande av hallen  
	-Högt tryck på hallen under sen höst till sen vår.  
	-vad kan vi göra för att minska på trycket? 
	-Tidigarelägga KM? 


	Vi-känsla 
	-Styrelsen är av uppfattningen  att det finns viss friktion mellan sektionerna och att människor klumpas ihop som exempelvis agilityfolk vs freestylemänniskor 
	-Hur upplever ni som sektioner det? 
	-Om det är ett problem, vad kan vi göra åt det gemensamt. 


	Återkommande möten  


